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”Indra Törnqvist 20 år, bor utanför Linköping. Jag har varit med i Ungdomsrådet sedan 2021. 

Jag pluggar för tillfället för att komma in på YH och för att förhoppningsvis kunna plugga till 

hovslagare. När vi var på Stockholm International Horse Show så var det extremt kul att få 

vara backstage och träffa dem som jobbar där osv. Jag brinner för hästar för det är extremt 

intressant och hur hästen fungerar och självaste samarbetet mellan häst och ryttare. Hästar 

för mig är en psykisk hjälp och stöttar mig mentalt   

Jag har alltid haft ett intresse för hästar och med tiden kom intresset för ledarskap. Under mitt 

sista år i gymnasiet så var ledarskap ett specifikt ämne och det fick mig att vilja veta mer och 

lära mig mer. Jag gick HUL-utbildningen eftersom jag ville utvecklas som ledare och få ett nytt 

tankesätt. Utbildningen var väldigt intressant och rolig. Personligen hoppas jag att 

utbildningen kan stärka mig som person och som ledare." 


